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§ 6   Förvaltningschefens information 

 

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson informerar om att den 

av äldrenämnden planerade heldagskonferens äger rum torsdagen 

den 14 december 2017 i Tändstickspalatset och att inbjudan delats 

ut till förmöten. 

 

Ordföranden Torun Bouchér (V) uppmärksammar att strax efter 

konferensen den 14 december genomförs nämndsammanträdet i 

samma lokaler. 

 

Avdelningschefen Raili Karlsson informerar om att 

äldreförvaltningen har hävt avtal med två hemtjänstföretag:  

Neocare HB och Allas Omsorg i Tensta på grund av stora brister i 

deras verksamheter. 

 

Avdelningschefen Lisbeth Hagman informerar om att år 2014 har 

äldreförvaltningen beslutade att finansiera sex 

utbildningsanställningar för sjuksköterskor som fick möjligheten 

att studera till specialistsjuksköterska inriktning vård av äldre. 

Satsningen var ett led i regeringens och Sveriges kommuner och 

Landstings (SKL) överenskommelse att förbättra vården och 

omsorgen för de mest sjuka äldre. Äldreförvaltningen ersatte 

verksamheterna för lönekostnaderna under två år för dem 

sjuksköterskorna som deltog i utbildningen.  

Äldreförvaltningen gav Stiftelsen Äldrecentrum i uppdrag att följa 

de studerande under två år som utbildningen pågick och följa 

deras möjligheter att bedriva projekt/utvecklingsarbete i samarbete 

med cheferna under utbildningsanställningen. 

 

Jenny Österman, utredaren från Stiftelsen Äldrecentrum, 

presenterar rapporten ”Specialistsjuksköterska – med fördjupad 

kunskap och helhetssyn” – en uppföljning av Stockholms stads 

satsning på att utbilda specialistsjuksköterskor med inriktning vård 

av äldre (ärendet § 13). 

Jenny Österman svarar på nämndens frågor och informerar att 

syfte med utredningen var att identifiera brister och föreslå 

åtgärder. Samtliga sjuksköterskor var nöjda med utbildningen som 

gav bl.a. bättre förutsättningar att se patienten ur ett 

helhetsperspektiv, att arbeta utifrån ett strukturerat arbetssätt, 

bättre handleda personalen.  

Rapporten finns tillgänglig att läsa på Insyn samt på 

Äldrecentrums hemsida: www.aldrecentrum.se/publikationer 
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§ 7 Remiss av Socialdepartementets Ds 2017:39 
”Legitimation för hälso- och 
sjukvårdskuratorer” 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 110-1315/2017, för 

yttrande senast den 27 oktober 2017 

Dnr 1.5-802/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande  

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på  

remissen av Socialdepartementets Ds 2017:39      

”Legitimation för hälso- och sjukvårdskuratorer”. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-09-28.  

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat 

Socialdepartementets Ds 2017:39 ”Legitimation för hälso- och 

sjukvårdskuratorer” för yttrande senast den 27 oktober 2017. 

 

Riksdagen biföll i juni 2015 ett förslag att regeringen i 

budgetpropositionen för 2016 skulle avisera om att så snart som 

möjligt införa legitimation för kuratorer inom hälso-och 

sjukvården. Universitetskanslersämbetet har föreslagit att 

yrkesexamen ska benämnas hälso-och sjukvårdskuratorsexamen 

och att examen ska kunna uppnås efter fullgjord utbildning om 60 

högskolepoäng på avancerad nivå som bygger på socionom-

examen eller annan motsvarande examen.  

Det föreslås även att yrkesverksamma kuratorer under en 

övergångsperiod ska kunna få legitimation.  

 

Äldreförvaltningen ställer sig positivt till  att införa legitimation 

för kuratorer inom hälso- och sjukvård, då det kan förtydliga 

kuratorns ansvarsområde och roll i teamarbetet med övriga 

yrkeskategorier och den enskilde patienten. 

 

Yrkanden 


